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ФЕДЕРАЛЬНЫЙ БЮДЖЕТ РОССИЙСКОЙ ФЕДЕРАЦИИ И ПРОБЛЕМЫ  

ЕГО ФОРМИРОВАНИЯ ПО ДОХОДАМ  

  
В статье показана роль федерального бюджета в экономике страны, представлен состав и структура 

доходов бюджета Российской Федерации в динамике за три года и плановый двухлетний период, сделан 

акцент на зависимости выполнения бюджетных обязательств органов государственной власти от величины 

формируемых бюджетных доходов, где значительную долю занимают нефтегазовые доходы страны. 

Перечислены существующие  проблемы и определены возможные пути увеличения доходов федерального 

бюджета РФ.  
Ключевые слова: федеральный бюджет; доходы федерального бюджета РФ; нефтегазовые доходы 

бюджета РФ; ненефтегазовые доходы бюджета РФ; проблемы формирования доходов федерального 

бюджета РФ; налоговые доходы бюджета РФ; неналоговые доходы бюджета РФ. Табл. 2. Бибилиогр.: 5 

назв.  
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FEDERAL BUDGET OF THE RUSSIAN FEDERATION AND PROBLEMS  OF 

ITS FORMATION ON INCOME  

  
The article shows the role of the federal budget in the country's economy, presents the composition and 

structure of budget revenues in the dynamics for 3 years and the planned 2-year period of the implementation of 

budgetary obligations of state bodies on the amount of budget revenues generated a significant proportion of the 

country's oil and gas revenues. The existing problems are listed and ways of increasing the revenues of the federal 

budget of the Russian Federation are identified.  
Key word: federal budget; federal budget revenues of the Russian Federation; oil and gas revenues of the 

budget of the Russian Federation; non-oil revenues of the budget of the Russian Federation; problems of formation 

of revenues of the federal budget of the Russian Federation; tax revenues of the budget of the Russian Federation; 

non-tax budget revenues of the Russian Federation. Table 2. Ref.: 5 titles.  
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